
S SEJE VSEH TREH ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

ZAČRTAN NAŠ
LETOŠNJI RAZVOJ

Delegati vseh treh zborov naše občinske skupščine so na seji 23. de-
cembra sprejeli oceno izvajanja resolucije o družbenogospodarski po-
litiki in razvoju občine v letu 1981 in predlog resolurije o poiitiki ure-
sničevanja družbenega plana občine za letošnje leto. Osnutka obeh
dokumentov so delegati obravnavali že v novembru in so nanju dali
vrsto pripomb in dopolnil, ki jih je izvršni svet, kolikor se je pač dalo,
upošteval v predlogu. Nadaljevanje na 3. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)

Predlog ocene o izvajanju resolucije v lanskem letu je bil v primer-
javi z osnutkom v večji meri spremenjen le na področju družbenogo-
spodarskega razvoja, predvsem zaradi novih in dodatnih podatkov.
Predlog resolucije za letošnje leto pa je glede na osnutek dopolnjen v
poglavjih o družbenoekonomskem razvoju. kadrovski politiki in druž-
benih dejavnostih, dodan pa je tudi načrt ptt investicij, s katerim so se
delegati seznanili šele na seji skupščine, saj ga Ijubljansko Podjetje za
ptt promet ni pripravilo do takrat, ko je bila tiskana Delegatska tribu-
na. Sprejeto je bilo tudi dopolnilo k resoluciji glede znanstveno razi-
skovalnega dela, ki ga je predlagala občinska raziskovalna skupnost.

Hkrati z razpravo v občinski resoluciji je potekala v občini tudi raz-
prava o mestni in republiški resolutiji. Ugotovljeno je bilo, da naša re-
solucija glede izvoza in delitve dohodka ni usklajena z njima. V pred-
logu mestne resolucije je namreč začrtano 13-odstotno povečanje
izvoza v letošnjem tetu, prav toliko predvideva tudi republiška resolu-
cija,imipa smo v našo resolucijo zapisali, da bomo izvoz povečali za 6
odstotkov. Podobno je pri delitvi dohodka, kjer republiška resolucija
določa 25-odstotno zaostajanje rasti skupne porabe za dohodkom,
mestna pa 20-odstotno zaostajanje. V naši občini bi 25-odstotno zao-
stajanje rasti skupne porabe za dohodkom resno ogrozilo izvajanje
programov sisov družbenih dejavnosti, zato se zavzemamo, da bi bilo
sprejeto 20-odstotnozaostajanje skupne porabe za dohodkom. Skupš-
čina je zato naložila izvršnemu svetu, da v občinsko resolucijo vnese
tisto stopnjo zaostajanja skupne porabe, ki bo sprejeta za vso Ljublja-
no. Glede izvoza pa bo mogoče popraviti občinsko resolucijo že ta ali
prihodnji mesec. ko bodo deiovne organizacije že sprejete izvozne
plane v okviru Stseota usklajevale s projekcijo plačilne bilance in de-
vizno-blagovnega pcdožaja v SR Sloveniji.

Delegati so tudi obravnavali osnutek programa razvoja drobnega
gospodarstva v naši občini v tem srednjeročnem obdobju, poslušali po-
ročilo o organizaciji in slanju civilne zaščite v občini, seznanili pa so se
tudi s tem, kako poteka izvajanje odredbe o ukrepih za preprečevanje,
zatiranje in izkoreninjenje stekline. Sprejet je bil tudi dogovor o skup-
nih interesih in sodelovanju med našo občino in občino Litija. Obe ob-
čini že vrsto let uspešno rešujeta skupne probleme, začetki tega sodelo-
vanja pa so vznikli že med narodnoosvobodilno vojno.

Omeniti kaže, da so delegati na tej seji potrdili občinski proračun za
letošnje leto, ki znaša 259 milijonov in 424.000 dinarjev, kar je 15,6
odstotkov več kot lani. Čeprav je predlog proračuna v primerjavi z
osnutkom doživel precejšnje spremembe — vzrok zanje so bila spre-
menjena izhodišča za oblikovanje splošne porabe v tem letu, pa tudi
upoštevanje pripomb zborov občinske skupšiine — so delegati še
vedno imeli pomisleke glede zneska, ki je namenjen za delovanje kra-
jevnih skupnosti. Ta pa je po njihovem mnenju prenizek, saj se z.novim
letotn ukinja dosedanja »glavarina«, nov način financiranja paše ni za-
živel. Predstavnik komisije za krajevne skupnosti pri izvršnem svetu je
opozori), naj v krajevnih skupnostih ne zaposlujejo nobenih poklicnih
delavcev, dokJer o tetn ne izreče svojega mnenja tudi izvršni svet. Do-
datno financiranje nekaterih avtobusnih prog v občini, ki Integralu pri-
našajo izgubo, bo skupščina obravnavala spomladi pri rebalansu prora-
čuna. Glede finandranja sodišč pa izvršni svet že naprej ugotavlja, da
bo tudi letos, podobno kot lani, prišlo do tega, da bodo zahtevki višji od
dejansko razpoložljivih sredstev za ta namen.
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